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Geachte leden van de Gemeenteraad en het College,

Graag wil ik U allen mee terugnemen naar 2010/2011. Het begin van het AFC in Dinteloord.

Maar uiteindelijk bleef er toch nog 1,2 miljoen euro over.

Het koepeloverleg (de 3 gemeenten, Cosun, TOM, provincie) kwam bij elkaar om hierover te spreken.

De 2 dorpsraden van Dinteloord, Stampersgat en de bewonersgroep van de noordkant van de Dintel
(gemeente Moerdijk) hadden samen met (Brabants landschap) al een eventueel plan
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Ze besloten een onderzoeksbureau (Juurlink & Geluk) in de arm te nemen om een gedegen 
landschapsvisie op te laten stellen samen met alle betrokkenen, ook de omwonenden.

Aanleiding voor de provincie om erop aan te dringen deze alsnog in te zetten voor het inpassen van 
het AFC in zijn natuurlijke omgeving.

Toen dit project is opgestart zijn er miljoenen vrijgekomen ter compensatie, voor 
landschapsinrichting en natuurgelden.

opgesteld. Dit werd met enthousiasme begroet (ook door de 3 gemeenten die daar alle aanwezig 
waren.) Opvallend was dat op dat moment ook de vertegenwoordigers (wethouders) van de 3 
gemeenten enthousiast waren over de eventuele samenwerking.

Dit over een plek wat ik wel eens het 3 gemeenten punt noem. Het AFC in het midden en de 3 
gemeenten er omheen en er tegenaan.

Een industrieel project dat midden in de natuur / landelijke omgeving / fijne leefomgeving van de 
grond moest komen.

In de loop van de tijd zijn deze gelden doorgestroomd naar andere projecten, andere dan de 
inpassing van het AFC.

Op 19 februari 2020 was de eerste dialoogsessie om te komen tot een landschapsvisie m.b.t. het AFC 
Nieuw Prinsenland.
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Bedankt dat U de moeite neemt om deze briefte lezen.

Met vriendelijke groet,

namens:

voorzitter dorpsraad Dinteloord

voorzitter Samenstichting Stampersgat

bewonersgroep Noordzijde Dintel

De brief is eveneens gezonden aan:

Tel.:

Email:
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Nu is het 2024 en na veel kosten van een bureau en veel inzet van tijd en arbeid door alle 
betrokkenen en ook de kwartiermakers die hier heel wat uurtjes in hebben gestoken, hebben we nog 
niks gehoord en weten we niks en zien we geen acties.

Afgesproken werd dat 3 kwartiermakers gingen bekijken wat haalbaar was. Dit is gebeurd en er is 
een rapport aan het koepeloverleg gepresenteerd.

Het zou zo'n mooi gebied kunnen worden. Waarbij je door de 1,2 miljoen, samen met de 
subsidiepotten aan te spreken, de bijdrage van gemeenten en het waterschap, alles bij elkaar een 
mooi bedrag zou hebben om iets moois neer te zetten en een compensatie zou geven voor de 
inrichting van het AFC. Dat wat in het begin door overheden en betrokkenen is afgesproken en 
beloofd.

Wij vragen U allen om nog eens terug te kijken, alles op een rijtje te zetten, afspraken te bekijken en 
beloftes na te komen zodat we gezamenlijk een mooi gebied om het AFC creëren en we dit 
hoofdstuk na bijna 15 jaar kunnen afsluiten.

• Gemeenteraad en B&W van Halderberge
• Gemeenteraad en B&W van Moerdijk
• College van Gedeputeerde staten van Noord-Brabant
• Koepeloverleg AFC Nieuw- Prinsenland

5.1,2,e

5.1,2,e

5.1,2,e

5.1,2,e

5.1,2,e

5.1,2,e

5.1,2,e

5.1,2,e

5.1,2,e

5.1,2,e

5.1,2,e


